
Zápis z výroční schůze Základní organizace Českého zahrádkářského svazu Větruše 

konané dne 29. července 2018 od 14.00 hodin. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Přítomní členové: viz presenční listina, přítomno 17 členů z 39 = 43,1% 

Pozvánka na schůzi vyvěšena na úřední desce dne 14. 7. 2018 

Program schůze: 
1. zahájení a schválení programu 
2. zpráva předsedy ZO  p. Behenský 
3. zpráva o hospodaření ZO v roce 2017 - p. Peřina 
4. zpráva revizní komise komise za rok 2017 – p. Malá, Popelka 
5. zpráva o brigádnické činnosti v roce 2017 a do konání schůze p.Popelka 
6. diskuse 
7. vyhlášení usnesení 
8. závěr a ukončení členské schůze 

 

1. předseda ZO navrhl schválení programu členské schůze. Nikdo návrh programu 
nedoplnil ani nebyl proti. 

 Přítomno hlasování bylo celkem 17 členů - hlasování: pro 17; proti 0; zdržel se 0 
 

2. Zpráva předsedy ZO  
a) jednání na Magistrátu města ohledně neplatičů – Blahutová, Barešová 
b) stavu osady a zhodnocení práce za minulé období 
c) připravovaného projektu Areálu zdraví Magistrátem 
d) návrh na výběr nového člena výboru za p.Kunešovou, která se na osadě již nezdržuje 

 
3. Zpráva o hospodaření organizace za rok 2017 – přednesl p.Peřina. Členská schůze zprávu 

schvaluje. Přítomno hlasování bylo celkem 17 členů - hlasování: pro 17; proti 0; zdržel se 
0 

4. Zpráva kontrolní a revizní komise – přednesla  p.Malá Jana. Zpráva je součástí zápisu. 

Členská schůze zprávu schvaluje. Přítomno hlasování bylo celkem 17 členů - hlasování: 

pro 17; proti 0; zdržel se 0 

5. Zpráva o stavu brigádnické povinnosti – přednesl p.Behenský. Členská schůze zavazuje 

výbor ZO, aby u členů, kteří do konce roku 2018 nesplní svou brigádnickou povinnost 

odpracovat 10 brigádnických hodin automaticky bez výzvy navýšit platbu za pronájem 

pozemku o 500,-Kč na rok 2018. Členská schůze zprávu schvaluje. Přítomno hlasování 

bylo celkem 17 členů - hlasování: pro 17; proti 0; zdržel se 0 

6. Voda kiosek. Dosavadní systém výběru 100,- Kč na chatu za vodu nadále zachovat. 
Zálohy stačí pokrýt náklady. Uzavření vody – listopad, zapsání stavu vodoměru a 
odmontovat hadice a vypustit systém. 

7. Noví členové  
a) odkoupení chaty po p.Buckové květen 2018 p. Polidová Lenka, která přeložila zápis 

do katastru nemovitostí a byla s ní uzavřena podnájemní smlouva k pozemku 



b) odkoupení chaty po Jaroslavu Greifovi červenec 2017 p. Polidová Lenka – 
předložen zápis do katastru nemovitostí a uzavřena smlouva na pozemek 
3895/31 

c) odkoupení chaty po p. Klimplovi – září 2017 p. Stránský Lukáš, předložen zápis 
do katastru nemovitostí a uzavřena podnájemní smlouva na pozemek 
3895/17 

8. Diskuse: 
a) někteří členové upozornili na stavby na pozemku p. Stránského, na volbu 

druhu materiálu a vzhledu staveb. Výbor ZO projedná se jmenovaným. 
b) p. Becková – upozornění na problikávání světel v chatě, jedná se o závadu u 

více majitelů chat. Předseda závadu oznámí dodavateli el. energie a zajistí 
popř. opravu. 

9. Usnesení: 
a) pověřit výbor ZO k dalšímu jednání s majitelem pozemku Magistrátem města 

Ústí nad Labem ohledně likvidace chat neplatičů a pronajmutí dalším 

zájemcům 

b) výbor ZO prověří užívání pozemků ve společném vlastnictví jednotlivci 

organizace a vyměřit jim nájem za užívání společných prostor, týká se p. 

Ketnerové a p. Berkiové 

c) vyzvat písemně členy, kteří pronajaté pozemky neupravují k nápravě, popř. 

ukončit jejich členství týká se chat – p.Jíra, Khuntová, Jirků, Miška. Výbor 

oznámí jmenovaným doporučeným dopisem s termínem do 31.12.2018 uvést 

pozemek do odpovídajícího stavu 

d) návrh na výběr nového člena výboru za p.Kunešovou, která se na osadě již 

nezdržuje, výbor osloví jednotlivé členy a bude informovat členskou schůzi o 

kandidatuře nového člena výboru 

 

Přítomno hlasování bylo celkem 17 členů - hlasování: pro 17; proti 0; zdržel se 0 

10.  Schůze ukončena v 15.10 hod. 

 

zapsal: Vladimír Peřina 

 

kontrola zápisu: Martin Popelka 


